
Nedan följer ett medborgarförslag som går ut på att få en renligare/trevligare stadsmiljö. 
Jag är djurvän gillar hästar. Jag tycker att hästar och andra djur är ett fint inslag i 
vår stadsbild. 
Jag bor på Furusundsgatan som ligger på Gärdet, på min gata har vi 
gaturenhållning natten till fredag varje vecka. 
På fredagsmorgonen är gatan tom på parkerade bilar, då kommer det beridna 
militärer upp på min gata (troligen, har man ett rullande schema och utför ridning i 
stadsmiljö planerat efter när det är som bäst att rida på gatorna ur ridsynpunkt). 
Jag tycker att deras planering är den sämsta tänkbara ur renlighetssynvinkel. 
Hästarnas utför sina behov och oftast ligger det kvar upp till en vecka och till nästa 
städning (och så kommer hästparaden igen). 
Mitt förslag är att någon slags inskränkning i hästridning i stadsmiljö införs, 
eventuellt att man endast tillåts att rida på gator en till två dagar innan 
gaturenhållning utförs. 
Alternativt, kan man tänkas sig att höstryttaren tvingas samla upp avföringen 
liknande regler som idag finns för hundägare.


